
Zápisnica č. 5/2011  
zo zasadnutia Rady školy pri SOŠ Senica 

 
 

Dňa 10.11.2011 
Prítomní:  1. Mgr. Gabriela Portášová 
  2. Ing. Miroslav Púpala 
  3. Elena Hrušecká                          
  4. Dominika Jastrábová 
  5. Ing. Ingrid Macáková 
                       6. Anna Cigánková 
                       7. Miriam Ochránková 
  8. Mgr. Jana Baranovičová 
  9. Magdaléna Sklenárová  
                         
Svoju neúčasť ospravedlnili:  

RNDr. Ľubomír Parízek – bol dodatočne informovaný o obsahu 
zasadnutia RŠ 

                                              Ing. Radovan Prstek 
     
  
Program: 

1. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy v školskom roku 2010 / 2011.  
2. Personálne zabezpečenie chodu školy v školskom roku 2011 / 2012.  
3. Materiálne a technické vybavenie pre jednotlivé učebné a študijné odbory na OV.  
4. Výsledok doplňujúcich volieb do Rady školy. 
5. Aktuálne problémy školy.  
6. Rôzne. 

Schválenie návrhu plánu práce  Rady školy na rok 2012. 
7. Uznesenie. 
8. Záver. 

 
 
Zasadnutie rady školy otvorila Mgr. Gabriela Portášová predsedníčka rady školy. Privítala 
členov rady školy a prizvaných hostí.  
 
K bodu 1: 
Mgr. Libuša Orgoníková – zástupkyňa riaditeľa pre TV predložila Správu o výchovno-
vzdelávacích výsledkoch školy v školskom roku 2010/2011. 
 
K bodu 2: 
Mgr. Pavol Paradeiser – riaditeľ školy informoval prítomných o personálnom zabezpečení 
chodu školy v školskom roku 2011/2012. Momentálne máme 100 zamestnancov v trvalom 
pracovnom pomere a 6 zamestnancov na dohodu. V roku 2011 odišlo 5 pedagogických 
zamestnancov do starobného dôchodku, 6 pedagogických zamestnancov bolo prijatých. 
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K bodu 3: 
Mgr. Vladimír Michalka – zástupca riaditeľa pre OV informoval o materiálnom a technickom 
vybavení pracovísk odborného výcviku pre jednotlivé študijné a učebné odbory. Odborný 
výcvik sa uskutočňuje na týchto pracoviskách: 
- gastro v budove SOŠ - kuchári 
- budova na Priemyselnej ulici slúži ako šatňa pre stavebné profesie 
- areál SAD na Železničnej ulici – autoopravári 
- budova na Továrenskej ulici – kaderníčky, kozmetičky, obchodný pracovník, čašníci    
  a kuchári 
- reštaurácia Malina – kuchári, čašníci 
- budova bývalého komunálu na Hurbanovej ulici – praktická žena 
Odborný výcvik zabezpečuje 41 majstrov odbornej výchovy. 
 
K bodu 4: 
Mgr. Gabriela Portášová oboznámila s priebehom volieb zástupcov rodičov  do Rady školy. 
Triedny učitelia dali návrh kandidátov, ktorí boli následne výborom  ZRPŠ zvolení. Priebeh 
volieb a ich výsledky sú doložené zápisnicou. 
 
K bodu 5: 
Mgr. Pavol Paradeiser podal informáciu o aktuálnych problémoch školy: 
- RNDr. Gabriela Kruppová požiadala o uvoľnenie z funkcie zástupkyne riaditeľa pre TV, 
  od septembra 2011 učí informatiku, bude menovaný nový zástupca pre TV, 
- v mesiaci október sa uskutočnila následná inšpekcia ŠŠ, táto bola zhodnotená bez závad 
- školu navštevuje 45 integrovaných žiakov, škola zamestnala psychologičku, uvažujeme 
  o spolupráci so Špeciálnou školou v Senici, kde vyučujú špeciálni pedagógovia, 
- plánujeme zriadiť nový odbor elektrotechnik a odbor manikér-pedikér.  
- žiaci 2. a 3. ročníka odboru autoopravár-mechanik budú vykonávať odborný výcvik           
  v automobilke Volkswagen, 
- VÚC nám schválila použitie finančných prostriedkov na zateplenie školy, 
- naši majstri OV so žiakmi v rámci odborného výcviku opravujú poškodenú atiku na 
  prístavbe školy, 
- firma AMICUS nám formou daru poskytla a namontovala ventily na diaľkové  ovládanie 
  k radiátorom, čo umožní regulovanie vykurovania v jednotlivých učebniach školy centrálne 
  počítačom.   
 
K bodu 6: 
Ing. Miroslav Púpala – predložil návrh plánu práce rady školy pre rok 2012. Boli doň 
zapracované pripomienky členov RŠ a vedenia školy. Po zapracovaní pripomienok členovia 
rady školy hlasovali o schválení návrhu plánu práce RŠ pre rok 2012. Tento bol jednohlasne 
schválený. 
Členovia rady školy hlasovali o schválení Správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch 
školy v školskom roku 2010/2011. Správa bola jednohlasne schválená. 
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VÚC doporučil našej škole prijať čestný názov, navrhnuté sú tri mená:  
Samuel Jurkovič 
Ján Bežo 
Viliam Pauliny-Tóth. 
Rada školy na základe vyjadrení jednotlivých pracovísk odporučila návrh niesť čestný názov 
Jána Beža 
 
Dňa 10. februára 2012 sa uskutoční 3. školský ples – všetci sú srdečne pozvaní. 
 
Dňa 10.11.2011 bola spustená do prevádzky naša vlastná zrekonštruovaná studňa, 
voda je používaná v sociálnych zariadeniach školy. 
 
K bodu 7: 
Mgr. Gabriela Portášová prečítala uznesenie zo zasadnutia rady školy dňa 10.11.2011. 
 
K bodu 8: 
Mgr. Gabriela Portášová poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí  rady školy  
a zasadnutie ukončila. 
 
 
 
V Senici dňa 10.11.2011 
Zapísala:   Elena Hrušecká 
 
                                            

                                                 Mgr. Gabriela Portášová 
                                 predsedníčka rady školy 
                           


